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                                       07/ 09 / 2023 
 
 
Aanwezig: Dominique Cnaepkens, Walter Van Baelen, , Jef Keuppens, , Geert Laenen, Rob 
Wils,  Eddy Janssens 

 
Verontschuldigd: Kathleen Maes, Kathleen Luyten, Marie Loos, Gitte Wouters en Tinne Thijs, 
Johan Bienens, Andre Buyens, Jef Proost  
 
 
 
 
1. Welkom:  
 
De dd. voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen. 
 
 
3. Atletiekpiste Tielenhei: probleemstelling + raming.    
 
Er zijn momenteel 2 ramingen binnengekomen. Deze zullen verder onderzocht richting 
budgetbespreking.  
Dat de gemeente extra investeringen doet voor sportaccommodatie wordt door de sportraad 
toegejuicht, wel wordt de bedenking gemaakt of er wel nood is aan een bijkomende Finse piste 
in Tielen en de middelen niet beter ingezet  worden voor de verbetering van de bestaande 
(atletiek) accommodaties. 
 
 
4. In kaart brengen van  (led)verlichting van alle gemeentelijke sportterreinen + planning 
renovatie: stavaza ? : 
 
Momenteel is er een al een tijdje een vraag lopende om een plan op te maken ( het in kaart 
brengen ) van alle ledverlichting wat noodzakelijk is voor alle sportclubs ( binnen en 
buitenverlichting ). Het ontbreken van expertise binnen de gemeente zorgt ervoor dat het 
overzicht nog niet beschikbaar is. Vanuit de sportraad komt de vraag om een externe expert te 
betrekken, zodat er een plan kan voorgelegd worden en elke club weet wanneer wat voorzien is. 
Dhr. Walter Van Baelen begrijpt deze vraag en gaat ze voorleggen op het volgende 
schepencollege.      
 
 
 



 
 
5. Internetmogelijkheden i.v.m. Team TV in Tielenhei: stavaza? 
 
Het kunnen opnemen/delen van beelden is een noodzaak voor de sportclub korfbalclub 
VOBAKO (Het internet ( netwerk ) is momenteel hiervoor niet toegankelijk gezien de 
beveiligingsprocedures. 
Dhr. Walter Van Baelen zal dit verder met de ict dienst van de gemeente opnemen.     
 
6. Nieuwe fietsenstalling; stavaza i.v.m. capaciteit? 
 
Voor de bouw van de nieuwe fietsenstallingen zijn de betreffende sportclubs vooraf gevraagd om 
de noodzakelijke capaciteit op te geven. Na uitvoering blijkt dat deze hoeveelheden totaal niet 
gehaald worden.  
De technische dienst van de gemeente gaat initiatief nemen om voor de fietsenstallingen die 
reeds geplaatst zijn te bekijken op welke manier dit probleem kan opgelost worden. 
 
 
7. Voorstel: Open sportraad + opmaak Memorandum richting gemeenteraadsverkiezingen 
2024.  
 
De sportraad stelt voor om een open sportraad te organiseren voor alle clubs en individuele 
sporters van Kasterlee. Een ideaal moment om alle ideeën rond het sportbeleid en alle wensen en 
bekommernissen rond sport in onze gemeente samen te brengen ter voorbereiding van een 
Memorandum sportbeleid richting de komende verkiezingen.  
Timing voor deze open sportraad kan misschien : 01/02/2024  
Communicatie via Vip mail + persoonlijke uitnodiging per club. 
Zal volgende sportraad worden besproken.   
  
 
Varia punten:  
 
Dhr. Jef Hermans vraagt of er een afdak kan geplaatst worden tussen open berging en cafetaria. ( 
Tielenhei )… Blijkbaar zou dit een vergunningskwestie zijn…   
 
De nieuwe hondenclub (nieuw lokaal in volle opbouw)  maar er was nog een item in verband 
met ontbossing en eventuele compensatie.   
 
Een volgend overleg zal plaatsvinden op  22/11/2023 in Tielenhei.  
 
Einde vergadering: 21.45 u 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


